

Arabic A1.1 (40 hours)

Prerequisites	None
Textbook	Textbook and required course material will be announced on the first day of class. Das Lehrbuch und/oder die Lernmaterialien werden in der ersten Kurssitzung bekannt gegeben. Il libro di testo e/o i materiali di apprendimento verranno resi noti nella prima seduta.
Course content	<p>Topics Read the Arabic alphabet (reading and writing); basic conversation elements: different greetings, presentation, give information about the origin, ask and answer simple questions, thank; cardinal numerals up to 10.</p> <p>Grammar Nominal clause; determined and not determined article; differentiation between the sun and the moon letters; masculine and feminine adjectives; personal nouns; possessive adjectives (suffix pronouns); local prepositions.</p> <p>Inhalte Erlernen des arabischen Alphabets (lesen und schreiben); einfache Konversationselemente: verschiedene Begrüßungen, sich vorstellen, Informationen über die Herkunft geben, einfache Fragen stellen und beantworten, sich bedanken; Grundzahlen bis 10.</p> <p>Grammatik Nominalsatz; bestimmter und unbestimmter Artikel; Unterscheidung zwischen Sonnen- und Mondbuchstaben; Maskulin- und Femininadjektive; Personalpronomen; Possessivpronomen (Suffixpronomen); Ortspräpositionen.</p> <p>Contenuti Apprendimento dell'alfabeto arabo (lettura e scrittura); elementi di conversazione elementare: vari saluti, presentarsi, dare informazioni sulla provenienza, porre e rispondere a semplici domande, ringraziare; i numeri fino a 10.</p> <p>Grammatica Fraser nominale; articolo determinato e indeterminato; distinzione tra lettere solari e lunari; aggettivi maschili e femminili; pronomi personali; aggettivi possessivi (pronomi suffissi); preposizioni di luogo.</p>